
Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

Ajuntament en Ple
Sessió ordinària 
Data: 26/01/22

Sent les vint hores del dia vint-i-sis de gener de 2022 es van reunir les persones que 
després es relacionen, que representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 
corporació, sota la presidència de la Sra. alcaldessa, Raquel Ramiro Pizarroso, assistida 
pel secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dona fe de l'acte, sent l'objecte la 
celebració de la sessió ordinària de l'Ajuntament Ple convocada per al dia de hui.

La  sessió  es  desenvolupa  de  manera  telemàtica,  a  causa  de  la  situació  sanitària 
ocasionada per la pandèmia de COVID-19, a l'empara de la recent modificació de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, publicada en el BOE el dia 1 d'abril de 2020, per la qual s'afig 
un nou apartat  3  a  l'article  46 pel  qual,  quan concórreguen situacions  excepcionals, 
s'autoritza l'assistència dels membres dels òrgans col·legiats a les sessions dels mateixos 
de manera telemàtica, en els termes i condicions especificats en aquesta Llei.

Assistents:
Alcaldessa:
Raquel Ramiro Pizarroso

Tenientas i tinent d'alcaldessa:
Jesús Raga Ros
M. Carmen Laso Hernández
Irene Martínez Romero

Regidors i regidores:
José Manuel Alberich Real 
M. Carmen Guara Miralles
Patricia Carmen Ruiz de León García
José Manuel Morales Calvo
M. José Amigó Laguarda
Rosa Isabel Bolaños Otero
Carmen Montesinos Orts

Per la Sra. alcaldessa es va declarar obert l'acte, passant a tractar els diferents punts de 
l'ordre del dia.

1. Actes anteriors

Vistos  els  esborranys  de  les  actes  anteriors,  queden  aprovats  per  unanimitat  els 
corresponents a les següents sessions:

- Acta del 24 de novembre de 2021
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

- Acta del 19 de gener de 2022

2. Ratificació  Pla  Local  de  Gestió  de  Residus  Domèstics  i  Assimilables 
(PLGRDA) de la Mancomunitat del Carraixet

 En primer lloc, explica l'assumpte la Sra. alcaldessa.

Oberta  deliberació  sobre  aquest  tema,  pren  la  paraula  la  Sra.  Ruiz  de  León,  en 
representació del Grup Popular, que diu que en la comissió informativa van expressar la 
seua preocupació perquè aquest pla incrementarà la despesa de la població en l'impost 
de recollida de residus, però que han tingut accés a l'estudi que els sembla molt complet 
i que votaran a favor. 

En el mateix sentit es manifesta la Sra. Bolaños, en representació del Grup Compromís.

Seguidament, el Sr. Raga, en representació del Grup Socialista, diu que de moment són 
uns objectius conservadors que espera que es puguen anar augmentant i aconseguir una 
economia circular.
 
La Sra. alcaldessa diu que és necessari tindre aquests plans per a conèixer la situació 
actual i els objectius a aconseguir. Afig que s'està fent un esforç perquè la ciutadania 
puga reciclar sense que s’incremente el cost del servei.

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest ajuntament en Ple adopta el següent 
acord:

Vist que el Ple de la Mancomunitat del Carraixet en sessió celebrada el dia 16 de desembre  
de 2021 va adoptar el següent acord:

En relació amb l'expedient relatiu a l'elaboració i aprovació del Pla local de Gestió de  
Residus  Domèstics  i  Assimilables  (PLGRDA)  realitzat  per  l'empresa  adjudicatària 
SEQUOIA  GESTION  AMBIENTAL  SOCIETAT  LIMITADA  amb  CIF  núm 
B40600009, i subvencionat per l'Excel·lentíssima Diputació Provincial de València per 
acord del ple de data 27 de maig de 2021, denominat Pla Local de Gestió de Residus  
Domèstics i Assimilables per import de 13.612,50 euros.

I sent que s'ha complit amb les obligacions de transparència i de publicitat, mitjançant la 
difusió a través de les xarxes socials dels municipis i de la web de la Mancomunitat del  
Carraixet i amb participació ciutadana, a través de la web amb data 4 de novembre de 
2021.

Amb els següents enllaços instagram:
https://www.instagram.com/mancomunitatdelcarraixet/
facebook: https://www.facebook.com/mancomunitatdelcarraixet

Es proposa l'aprovació del següent acord:
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

PRIMER.- Aprovar  el  Pla  Local  de  Gestió  de  Residus  Domèstics  i  assimilables 
(PLGRDA)  de  la  Mancomunitat  del  Carraixet,  subvencionat  per  l'Excma.  Diputació 
Provincial de València.

SEGON.- Presentar el PLGRDA al públic amb els objectius i els compromisos establits 
en el pla.

TERCER.- Publicar el PLGRDA en la seu electrònica de la Mancomunitat del Carraixet 
https://www.mancocarraixet.es/ i en la web dels municipis que la formen.

QUART.-Donar trasllat a la Diputació Provincial de València.

A la vista de tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord:

PRIMER. Ratificar l'acord del Ple de la Mancomunitat del Carraixet de data 16 de desembre de 
2021 d'aprovació del Pla Local de Gestió de Residus Domèstics i Assimilables de la 
Mancomunitat del Carraixet.

SEGON. Donar trasllat d'aquest acord a la Mancomunitat del Carraixet als efectes oportuns.

3. Aprovació Pla Estratègic de Subvencions

La Sra.  alcaldessa  cedeix  la  paraula  a  la  Sra.  Laso,  com a regidora  d'Hisenda,  que 
explica  que  la  Llei  General  de  Subvencions  obliga  a  aprovar  un  pla  estratègic  de 
subvencions que establisca els objectius i unes línies de subvencions i explica els cinc 
objectius estratègics que s'han establit.

Oberta deliberació sobre aquest tema, les portaveus dels grups Popular i Compromís 
manifesten la seua conformitat  amb la proposta, fent la Sra. Bolaños una observació 
sobre els fons propis que figuren en l'apartat de teleassistència, la qual cosa li explica la 
Sra. Laso.

El Sr. Raga diu que era un objectiu que encara no havien arribat a complir, per la qual 
cosa està d'acord amb la proposta.

Finalment, la Sra. alcaldessa felicita la Sra. Laso pel treball realitzat i passa l'assumpte a 
votació, quedant aprovat per unanimitat el següent acord: 

Vist el Pla Estratègic de Subvencions elaborat per aquest ajuntament per al període 2022-
2024 configurat com a complement necessari per a articular la concessió de subvencions,  
amb respecte als principis de transparència i equilibri pressupostari.

A la vista d'això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord:

Únic.  Aprovar el  Pla Estratègic de Subvencions de Bonrepòs i  Mirambell  per al  període 
2022-2024

4. Proposta  de  la  Diputació  de  València  per  a  l'atenció  de  casos  de  mort 
gestacional, perinatal i neonatal
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

En  primer  lloc,  explica  el  tema  la  Sra.  alcaldessa  i  llig  la  proposta  remesa  per  la 
Diputació de València. 

Afig que hagueren volgut que s’aprovarà per unanimitat, però que no hi ha hagut acord 
entre els tres grups municipals, per la qual cosa es passarà a votació.

En primer lloc pren la paraula la Sra. Ruiz que diu que, encara que no han volgut que 
s’aprovarà com a declaració conjunta, sí que entenen que caldria millorar aqueix procés 
de duel, visibilitzar-lo i dotar de mitjans als pares i mares perquè puguen passar aqueix 
duel  així  com als  professionals.  Anuncia  que  votaran  favorablement  encara  que  no 
hagen volgut passar la proposta de manera conjunta.

Seguidament la Sra. Bolaños expressa la seua conformitat amb la proposta i diu que 
estan sempre a favor que l'administració ajude les mares que estan patint en aquestes 
situacions tan complicades.

Finalment, el Sr. Raga anuncia el vot favorable del seu grup, que sempre estan a favor 
de consolidar  i  millorar  drets,  afegint  que no entén  la  negativa  del  Grup Popular  a 
presentar-la com a declaració institucional.

 Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 
acord:

PROPOSTA PER A L'ATENCIÓ EN CASOS DE MORT GESTACIONAL, PERINATAL I 
NEONATAL EXPOSICIÓ DE MOTIUS

La mort gestacional, perinatal i neonatal es produeix quan el bebè mor dins del ventre de la 
seua mare, durant el part o poc després de nàixer. De la mateixa manera també aconsegueix  
la  situació  en  la  qual  es  produeix una interrupció  voluntària  de  l'embaràs  per  qüestions 
mèdiques tant de la mare com del bebè. Aquesta situació, molt dolorosa per a les mares i  
pares, ha sigut i continua sent un tema amb moltes dificultats per a gestionar-lo en la nostra  
societat,  un tema tabú. Desgraciadament continua sent en molts casos un tema tabú, que 
moltes dones i homes porten en silenci, però també per la falta de procediments i protocols 
per  a  poder  garantir  la  major  atenció  possible,  tant  física  com  psicològica,  i  del  
desconeixement per part de la societat de la realitat que pateixen aquestes famílies; al que cal  
sumar les mancances que existeixen en la regulació laboral. Es produeixen així situacions en 
les quals les mares i pares no troben un reconeixement que els permet assumir el dol, i gaudir  
d'una recuperació física i psicològica davant la pèrdua del seu bebè.

L'any 2008 es va aprovar "l'Estratègia d'atenció al part normal en el sistema nacional de 
salut", però en més de deu anys no s'ha aprovat una altra Estratègia a l'àmbit estatal ni s'ha 
actualitzat la vigent, només existeix una revisió mitjançant un informe de l'any 2012 que 
posa  evidencia  la  més  que  necessària  actualització  de  les  dades,  objectius  i  línies  
estratègiques.
En  els  últims  anys,  alguns  territoris  han  desenvolupat  noves  estratègies  o  plans. 
Extremadura, per exemple, va desenvolupar en 2015 una Estratègia d'atenció al part normal, 
en la qual s'inclouen protocols d'actuació i documentació que exposa com han de ser les 
pràctiques clíniques en els  paritoris,  per a unificar els  criteris  d'atenció a les maternitats  
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

d'Extremadura, segons l'evidència científica. Aquesta Estratègia inclou directrius d'actuació 
en tots els àmbits i per a tots els actors que intervenen.

Altres  territoris  compten  també  amb  guies  específiques  d'acompanyament  al  duel 
gestacional, perinatal i neonatal, en les quals contemplen els diferents suposats, tant el de  
mort natural, com el de la interrupció de l'embaràs per problemes de salut de la mare o del  
fill o filla. El que serveix com a eina a les mares i pares que han d'afrontar aquest procés. 
Com que les causes poden ser diverses, les necessitats seran també diferents.

Al País Valencià es va aprovar una "Estratègia per a l'atenció al part normal a la Comunitat 
Valenciana" en 2009, deu anys després és necessari actualitzar-la per a disposar de tots els 
indicadors  d'atenció  al  part  que  es  necessiten  per  a  conèixer  completament  quina  és  la  
situació actual quant als parts.

En el 2018 es va aprovar la “Llei 8/2018, de 20 d'abril, de la Generalitat, de modificació de  
la Llei 10/2014, de 29 de desembre, de la Generalitat, de Salut de la Comunitat Valenciana”, 
on es van introduir modificacions importants pel que fa a l'atenció i tractament de les dones 
durant l'embaràs, el part, el puerperi i la lactància. El Govern del Botànic ha d'aplicar totes 
les mesures que siguen necessaris per a fer efectius aquests drets.

La pandèmia provocada per la Covid-19 va posar de manifest la necessitat d'actualitzar i  
adoptar qüestions relatives a l'atenció en el part, per a garantir els drets de mares, pares i els  
seus xiquets i xiquetes, fins i tot en una situació de pandèmia.

Per això, cal revisar l'estratègia per a l'atenció als parts per a millorar la implementació dels  
drets reconeguts en la reforma de la llei  de salut  i  també perquè qüestions com la mort 
perinatal tinguen un tractament més especialitzat i, per exemple, contempla tots els moments  
del procés; des de l'atenció assistencial de les dones quan estan ingressades a l'hospital, que  
molts casos es veuen en situacions tan doloroses com les d'haver de compartir habitació amb 
altres  mares i  els  seus  bebès nounats,  fins al  seguiment  sanitari  i  psicològic dels  mesos  
posteriors, perquè no es troben desemparades en tornar a casa. Ací és on la formació dels  
professionals  cobra  especial  rellevància,  han  d'actualitzar-se  els  seus  coneixements  i 
habilitats per a modificar les rutines assumides per a millorar la qualitat de l'atenció i evitar  
qualsevol indici de violència obstètrica derivada de la manca d'atenció especialitzada cap a  
les dones.

I a més, és imprescindible emprendre una revisió quant a les prestacions per maternitat i  
paternitat en els supòsits de mort perinatal. Actualment per a acollir-se a una prestació per 
maternitat o paternitat en aquests casos el bebè hauria d'haver arribat als cent huitanta dies de  
gestació, deixant així totalment desprotegides a mares i pares que pateixen aquesta perduda 
en les setmanes prèvies sense cap dret a acollir-se a la prestació per maternitat i paternitat  
fins i tot quan parlem de qüestions com per exemple haver passat amb les necessitats físiques  
que comporta la recuperació. És per això que la regulació d'aquestes prestacions hauria de 
poder ajustar-se de manera proporcional en les setmanes de gestació, ja que encara que no 
hagen arribat als cent huitanta dies, mares i pares necessiten una recuperació tant física com 
psicològica.

Finalment, el coneixement de les dades és imprescindible per a dissenyar les polítiques; hi ha 
una gran varietat d'indicadors que són fonamentals conèixer per a poder garantir una societat  
amb parts on es garantisquen els drets i el benestar de les persones usuàries.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

5C
S9

R
5S

FC
KW

LG
G

5H
9Y

H
G

C
4G

Z 
| V

er
ifi

ca
ci

ó:
 h

ttp
s:

//b
on

re
po

si
m

ira
m

be
ll.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

25



Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

Per tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord:

PRIMER: que la Diputació de València inste el Consell a:

1. Dur a terme una avaluació de “L'estratègia per l'atenció del part normal a la Comunitat  
Valenciana“ per a analitzar la seua implementació en el sistema sanitari valencià, així com 
valorar la necessitat d'actualitzar-la per a incorporar aquells drets que es van recollir amb 
l'aprovació de la “Llei 8/2018, de 20 d'abril,  de la Generalitat, de modificació de la Llei 
10/2014, de 29 de desembre, de la Generalitat, de Salut de la Comunitat Valenciana”.

2. Establir  en  col·laboració  amb  els  centres  i  establiments  sanitaris,  mecanismes  de 
compliment  per  a  garantir  el  desenvolupament  i  aplicació  de  les  mesures  relatives  a 
l'assistència sanitària en l'àmbit de la salut sexual i reproductiva de la dona.

3. Incorporar a "l'Estratègia per a l'atenció del part normal a la Comunitat Valenciana" la 
diferenciació dels diferents supòsits de mort perinatal i fins i tot revisar les setmanes que 
aconsegueix, com la interrupció de l'embaràs per malaltia de la mare o el fill o filla, per a 
aplicar diferents mesures en funció de les necessitats de les mares i els pares.

4. Establir  mecanismes de coordinació entre  el  personal  facultatiu  i  el  centre  de  salut  
corresponent per als casos de mort gestacional, perinatal i neonatal, amb l'objectiu de donar 
la  millor  atenció  psicològica  de  mares  i  pares  durant  tot  el  procés  de  mort  perinatal, 
avortament o interrupció d'embaràs en cas de malaltia letal greu o perill per la salut de la 
mare  establint  una  connexió  amb  l'atenció  primària  per  a  garantir  un  seguiment  en  la 
recuperació física de la mare i en la recuperació psicològica de les mares i els pares.

5.  Actualitzar  i  garantir  l'accés  a  les  dades  hospitalàries  d'atenció  al  part,  exigint  el  
compliment dels indicadors de qualitat establits en l'Estratègia d'atenció al part normal a la  
Comunitat Valenciana”.

SEGON: Instar el Govern d'Espanya a prendre les mesures legislatives necessàries per 
a reformar la regulació de les prestacions de maternitat i paternitat quant als supòsits de 
mort perinatal per a establir la seua aplicació de manera gradual i proporcional en les 
setmanes  d'embaràs,  garantint  així  que  totes  les  mares  i  pares  podran  disposar  d'un 
temps de recuperació física i psicològica després d'una situació de mort gestacional, 
perinatal i neonatal amb l'objectiu de garantir la seua recuperació i de reconèixer el dret 
tant de la mare com del pare.

TERCER: Instar el Govern d'Espanya a incloure les recomanacions de "l'Estratègia per 
a l'atenció al  part  normal" en els  continguts  de la  formació MIR i la formació  EIR 
d'especialitats d'obstetrícia-ginecologia, pediatria i formació continuada.

QUART: Col·laborar amb els municipis que ho sol·liciten en la creació d'espais per al 
duel a les ciutats,  pobles o cementeris  municipals,  per a donar visibilitat  en la mort 
gestacional, perinatal i neonatal.
 
CINQUÉ: Commemorar cada 15 d'octubre als ajuntaments el dia del record del duel 
perinatal.
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

SISÉ: Donar trasllat dels acords al Consell i als ajuntaments de la província.

5. Inici tramitació expedient de sol·licitud del CEIP Mare de Déu del Pilar de 
canvi de nom del centre escolar

 En primer lloc, la Sra. alcaldessa explica el tema i diu que el Consell Escolar ha ajornat 
la votació sobre aquest tema, per la qual cosa solament es pot donar compte que està 
oberta la tramitació de l'expedient, per la qual cosa aquest punt queda sobre la taula.

6. Informes de Presidència

La Sra. alcaldessa informa dels següents assumptes:

- Resolucions d'Alcaldia: 
2021-0075 a 2021-0090
2022-0001 a 2022-0003

COL·LOCACIÓ DEL QUIOSC
S'ha procedit a la col·locació d'un quiosc digital en l'hall de l'ajuntament, que servirà per 
a agilitar moltes de les gestions que es realitzen com a inscripcions d'escola esportiva, 
lloguer de pistes en el poliesportiu, pagament de paelles, calderes etc.
S'està a l'espera del tpv virtual per a aquesta aplicació i us informarem de la seua posada 
en marxa en breu.
SANITAT
Seguim en un nivell 3 d'alerta el pic, donar les dades. Arribem a 79.
Explicar  que  s'ha  tornat  a  sol·licitar  un  infermer/a  i  un  auxiliar  administratiu  per  a 
l'ampliació del servei del consultori auxiliar de Bonrepòs i Mirambell.
Hui dia ens han atorgat una persona que realitza les funcions de rastrejador per a ajudar 
a controlar els positius i els seus contactes.
S'ha començat a vacunar la tercera dosi als majors de 40, els quals han de posar-se en 
contacte amb l'ambulatori d'Almàssera per a agafar cita.
Xiquets i edats.
TORRES ELÈCTRIQUES
Com haureu pogut observar es va produir la retirada de les torres elèctriques que es 
trobaven enfront de l'ajuntament, (UE8, UE9, UE10, UE11) amb el qual l'electricitat 
que portaven ja va sota terra i el rebuig que ha produït el no tindre-les i la reforma 
integral del parc.
ESCOLA ESPORTIVA
Ja està en funcionament i amb un gran acolliment, l'empresa adjudicatària ha sigut una 
empresa del municipi, reactivate
PARCS I JARDINS
Formiguetes: Ací com ja haureu vist s'ha col·locat un paviment de cautxú continu, s'ha 
procedit a la reparació de tots els elements que el componien, ara es col·locarà la font 
nova, s'han pintat els bancs i les pèrgoles de fusta i s'ha pintat el paviment, per la qual 
cosa quedarà conclòs la reforma integral que us he comentat.
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

Seguint amb els parcs, comencem la reforma del parc de la plaça Sant Ferran, la qual 
també es farà integral, dins del nostre pla de millores de parcs i jardins que continuarà 
en aquest any, tant sòl com reparació d'elements i col·locació de nuevos.
ENLLUMENAT PÚBLIC
Dins del pla de millores de l'enllumenat públic hem començat pels punts que estaven en 
pitjor estat, plaça Sant Vicent, un primer tram de Pintor Lluch i la part entre Bulevard de 
la Generalitat i carrer Ermua, en el qual faltava il·luminació, les pròximes actuacions 
seran seguir Pintor Lluch, Bulevard etc.
Hem aconseguit detectar tres avaries en la part de doctor Fleming amb Pintor Lluch, les 
quals han sigut molt costoses de trobar perquè la fallada no era constant, al final els 
tècnics han decidit canviar tres trams de cable defectuosos.
En la part de bulevard que ja s'ha canviat, l'estudi que es va fer per part de l'empresa va 
ser que, en canviar els fanals, tant el pal com la part de dalt anaven a fer innecessari els 
fanals d'enfront d'aquestes, però no hem procedit a la seua retirada encara perquè volem 
estudiar  bé aqueixa part,  ara  que ja  estan col·locades  per  a  cerciorar-nos que hi  ha 
suficient llum.
També  s'ha  aconseguit  reparar  els  focus  del  campanar,  que  ja  estan  col·locats  i  en 
funcionament, els quals es van haver de desmuntar i portar-los a reparar.
FESTES
Hem pogut  realitzar  en  aquestes  passades  festes  nadalenques,  alguns  actes,  com la 
cavalcada,  escola  de  Nadal,  visita  de  Papa  Noel,  sant  silvestre,  etc.  dins  de  les 
restriccions sanitàries en les quals ens trobàvem.
BO OR
Per quart any consecutiu, hem renovat el conveni de col·laboració amb l'Ajuntament de 
València perquè pugueu renovar el vostre BO OR de l'EMT o donar-vos d'alta en el 
servei acudint al nostre ajuntament.
50/50
El  nostre  poble  és  un  exemple  en  matèria  d'eficiència  energètica  gràcies  al 
desenvolupament del programa 50/50 al CEIP Mare de Déu de Pilar.
El 29 de novembre vam rebre la visita del conseller d'Educació, Vicent Marzà, que, al 
costat de la diputada de Medi Ambient, i vicepresidenta de diputació M. Josep Amigó 
van comprovar de primera mà com treballen els nostres xiquets en aquest projecte.
Hui  de  fet  hem  tingut  una  reunió  per  balanç  amb  diputació.  el  Dia  Mundial  de 
l'Educació Ambiental,
OCUPACIÓ
La directiva de l'Associació de Comerciants i Empresaris de Bonrepòs i Mirambell s'ha 
renovat i ja hem tingut una primera reunió de presentació després de la qual cosa ens 
posarem en marxa amb un planning de treball per a oferir tota la nostra ajuda , agrair ací 
tot  l'esforç,  treball  i  compromís  de  l'anterior  directiva  que  ha  sigut  encomiable, 
moltíssimes gràcies, al desembre de 2021 ja es va aconseguir per primera vegada que hi 
haja menys parats que al març de 2020, abans de començar la pandèmia. Estem per un 
bon camí, creiem en això i és per aquest motiu que un del perfil que hem demanat en els  
programes de personal, e-COVID, etc és una ADL, a més de la qual tenim a ajuntament 
perquè  així  treballarem  més,  inclòs  en  fomentar  el  desenvolupament  local  amb  les 
empreses que formen el nostre municipi.
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

El dijous 3 de febrer,  Bonrepòs i  Mirambell  acollirà  un Punt Mòbil  LABORA amb 
atenció  al  públic  de  10.00  a  18.00  h  al  carrer  Marià  Benlliure  núm.  12  (davant 
Ajuntament)
El  servei  comptarà  amb  un  autobús  adaptat  per  a  parar  atenció  personalitzada  a 
qualsevol  veí  o  veïna  interessats.  Amb  la  finalitat  de  millorar  l'ocupabilitat  de  la 
ciutadania,  en  aquest  espai  s'informarà  i  orientarà  sobre  ofertes  d'ocupació,  cursos 
gratuïts de formació, orientació laboral, renovació del DARDE, millora de la demanda 
d'ocupació, etc.
En  aquest  tema,  de  desocupació  el  nostre  municipi  ha  disminuït  en  quasi  un  11% 
respecte a l'any passat.
 A desembre de 2020, el nostre municipi comptava amb 271 persones a l'atur, mentre 
que al mateix mes de 2021 hi havia 242 inscrites en els serveis públics d'ocupació.
ECOVID 2021 
-1 persona contractada com a Oficial d'obra
-1 persona contractada com a Auxiliar Administratiu
-1 persona contractada com TAG
Aquest programa que està dirigit a la contractació de persones desocupades d'almenys 
30 anys està subvencionat per part del Servei Valencià d'Ocupació GVA Labora, en el 
marc  del  Programa  Operatiu  del  Fons  Social  Europeu  de  la  Comunitat  Valenciana 
(Avalem Experiència Plus)
EMDONA 2021
-2 persones contractades com a Auxiliar Administratiu
-1 persona contractada com a Monitora Esportiva 
Aquest  programa  que  està  dirigit  a  la  contractació  de  dones  desocupades  està 
subvencionat  per  part  del  Servei  Valencià  d'Ocupació  GVA Labora,  en el  marc del 
Programa Operatiu del Fons Social Europeu (FSE)
EMPUJU 2021
-1 persona contractada com a ADL (Agent de desenvolupament local)
-1 persona contractada com a Auxiliar Administrativa
-2 persones contractades com a Peons d'Obra 

Aquest programa dirigit a la contractació de persones desocupades menors de 30 anys 
està subvencionat per LABORA i cofinançat pel Fons Social Europeu (FSE)
EMCORP 2021 
-1 persona contractada com a Auxiliar Administratiu
-1 persona contractada com a Obrer Oficial 1a-2a 
Aquest programa està destinat a la contractació de persones desocupades d'almenys 30 
anys; subvencionat per LABORA i cofinançat pel Fons Social Europeu (FSE)
PILOTA
Tornejos….
Hem finalitzat com haureu vist el grafiti en honor de Paco “El Genovés “ en la paret del 
trinquet, visita del fill….
EDIFICANT
Sobre el Pla Edificant, se li va requerir tota la documentació a l'empresa adjudicatària,  
la qual és SOGESER, i  seguim a l'espera que Conselleria  porte a licitació les aules 
prefabricades per a determinar el començament de l'obra, estem en contacte permanent, 
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

sabem que el pressupost anual ja està aprovat i que en breu es posarà en marxa aquesta 
licitació.
TURISME CARRAIXET
El  dimecres  19 vam estar  en  futur  per  a  presentar  les  novetats  de destinació,  Ruta 
d'albirament  d'ocells,  guia  cicloturista  i  l'estrena  del  sistema  de  senyalització 
intel·ligent,  entreguem  en  turisme  gastronòmic,  la  nostra  guia  Provem  L'horta,  on 
mantenim el  producte  agrícola  com a  protagonista,  es  va  realitzar  també en  el  xou 
cooking per part del restaurant El racó de Meliana una paella de fetge de bou.
VORERES DE GABRIEL ESTEVE
Ja s'ha finalitzat l'obra de les voreres de Gabriel Esteve, on s'ha canalitzat un tub per a la 
fibra òptica, s'ha reparat la vorera i s'ha fet l'accessibilitat al parc dels paellers amb la 
subvenció que sol·licitem en la IVACE per a la millora de polígons.
ASFALTAT 
EL DIJOUS PASSAT I EL DIVENDRES ASFALTEN DILLUNS PINTEN
CEMENTERI
Estan adjudicades les obres i començaran durant el mes de febrer, s'ampliarà la quantitat 
de 16 nínxols individuals i 40 columbaris.
ESCOLES ESPORTIVES
Es va  adjudicar  i  es  va signar  el  contracte  amb l'empresa  Reactiva't  de  Bonrepòs i 
Mirambell, que és la que coordinarà totes les activitats oferides des de l'Ajuntament per 
a l'Escola Esportiva, ja s'han format els grups i ja s'han començat les activitats.
PAPERERES
S'han  col·locat  papereres  per  tot  el  municipi,  tant  les  que  hem  comprat  des  de  la 
Mancomunitat i l'Ajuntament, a part es procedirà a la renovació de totes les fonts del 
municipi.
CASERNA MILITAR
En les inspeccions continuades que es realitzen, observem una clivella en la paret on 
estaven col·locats els enderrocs, i com no es podia valorar sense apartar-los, s'ha fet 
aquesta tasca i ara es procedirà a paredar els buits de la façana que existeixen.
PROJECTE TUBERIA CARRER MAJOR
S'estan realitzant els plecs per a l'adjudicació de l'obra.
PISCINA
S'està programant la valoració de totes les accions que es duran a terme en la piscina 
municipal a partir de setembre pròxim.
BICIS DE LA MANCOMUNITAT
Ja està en marxa el nou servei de bicicletes amb els quals podrem moure'ns de manera 
sostenible i segura entre Bonrepòs i Mirambell, Alfara del Patriarca, Vinalesa i Foios. A 
més de la resta de llocs on tinguen la meua bici, per exemple Mislata
Quart de Poblet
Xirivella
Alaquàs
Aldaia
Torrent
Alboraia
Meliana
TRASERES MIRAMBELL
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
(València)

En aquest tema i en veure que després que l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell havia 
complit amb la seua part del compromís per al canvi del llast en la part del barranc que 
dona a  Mirambell,  vaig  tornar  a  posar-me  en  contacte  amb Roser  Obrer,  Directora 
general d'Obres Públiques, Transport i Mobilitat Sostenible per al fet que indicara quan 
es procediria  a  la  col·locació,  estaven a costa  de la  confederació  hidrogràfica  per  a 
donar el ok i com que és a nosaltres a qui més ens interessa evidentment solucionar-ho 
em vaig posar en contacte amb el president de la confederació el senyor Miguel Polo, 
que ha contestat aquesta setmana que aqueixa autorització es resoldria en breu.

ARBRATGE

PLANTAT DES DEL NOSTRE PRESSUPOST, FALLA GABRIEL ESTEVE,  ASI 
COM A ARBUSTOS EN JARDINS, FINAL DE MES LA MANCOMUNITAT
S'ha procedit
XEC BEBÉ
Les  famílies  de  Bonrepòs  i  Mirambell  de  nascuts,  adoptats  o  acollits  entre  l'1  de 
desembre de 2020 i el 30 de novembre de 2021, sempre que els pares, mares, adoptants 
o acollidors estigueren empadronats a Bonrepòs i Mirambell més de 6 mesos ho han 
pogut sol·licitar.
17 sol·licituds
BEQUES MENJADOR
Han presentat  59 sol·licituds,  I  ara  es  publicarà  el  llistat  d'admesos i  no perquè les 
famílies puguen esmenar.

PMUS
Hem fet el procés d'exposició pública i ara li donarem trasllat a Conselleria per a saber 
si té impacte ambiental, quan ens diga que està tot bé anirà a ple, se us passa
Ha  fet  una  recollida  voluntària  de  residus  per  l'horta  i  el  barranc  del  Carraixet 
organitzada perla Regidoria de Medi Ambient.
PRESSUPOST
Es va aprovar en el ple extraordinari del passat 19 de gener el pressupost per a 2022, 
que ascendeix a 4 milions d'euros.
En aquests comptes s'han incrementat, entre altres, les dotacions per a la contractació de 
personal i les destinades a polítiques socials
CÀMERES PAELLERS
El parc dels Paellers compta ja amb càmeres de videovigilància amb l'objectiu d'evitar 
actes vandàlics i garantir la seguretat dels visitants.
Sobre el comunicat de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell davant els actes vandàlics 
esdevinguts en les últimes setmanes. 
L'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell extremarà la vigilància en el terme municipal 
per a evitar que es reproduïsquen els actes vandàlics viscuts en els últims dos mesos, en 
els quals s'han cremat un total de 13 contenidors. 
Vull  comentar-vos  que  evidentment  ja  havien  pres  per  part  de  la  policia  i  del  seu 
accions per a garantir  la seguretat  molt  abans evidentment,  però no té sentit  que es 
publiciten aquestes coses, en qüestions de dispositius, col·laboracions etc. 
OMIC
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
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Vull  recordar-vos  que  l'oficina  de  l'OMIC  (Oficina  Municipal  d'Informació  al 
Consumidor) visita Bonrepòs i Mirambell, dos dimecres en el mes, el primer i el tercer.

7. Informes òrgans supramunicipals

- La Sra. Laso informa sobre l'assemblea del Consorci Provincial de Bombers
- La  Sra.  Montesinos  informa sobre  l'assemblea  del  Consorci  Consell  Horta  de 

València
-  La Sra. alcaldessa informa sobre l'assemblea del Consorci Pactem Nord

8. Precs i preguntes

La Sra. Bolaños pregunta sobre la queixa d'algunes persones majors que han de pagar 
l'activitat de ball quan anteriorment era gratuïta. L'informa el Sr. Raga. El Sr. Alberich 
aclareix que el ball dels jubilats continua sent gratuït, que el que es paga és el de l'escola 
esportiva.

La Sra. Amigó pregunta sobre la intervenció en l'antiga caserna militar de la qual ha 
informat la Sra. alcaldessa anteriorment, ja que sempre s'ha dit que si no es tractava 
d'una  ruïna  imminent,  l'ajuntament  no  podia  intervindre.  Li  respon el  Sr.  Raga que 
solament es taparan els buits perquè ningú puga accedir a l'interior, que està especificat 
en l'informe que els farà arribar.

La Sra. Ruiz de León pregunta al Sr. Alberich, com a membre del Consell Escolar, per  
l'ajornament de la votació del canvi de nom del col·legi, el Sr. Alberich li explica que, a 
causa de la controvèrsia suscitada per l'assumpte, es va decidir posposar-ho per a poder 
informar  millor  les  famílies.  Vol  aclarir  que  des  de  l'ajuntament  mai  s'ha  intentat 
polititzar canvi de nom.

La Sra.  Bolaños  diu  que  el  seu grup sempre  ha donat  suport  a  les  decisions  de la 
comunitat educativa i que els sap molt mal que el nom de la doctora Lluch estiga en 
boca de tots. Al que el Sr. Alberich respon que en el Consell Escolar hi ha unanimitat de 
criteri, que ara el que volen és explicar el perquè i de quina manera es canvia el nom del 
col·legi. 

La Sra. Amigó abunda en el  que s'ha dit per la Sra. Bolaños i diu que també es va 
valorar posar el nom de Pilar Vicente, la directora que va morir fa uns anys. Afig que no 
s'ha de fer d'aquests temes política partidista utilitzant el nom de la doctora Lluch i que 
la comunitat educativa té l'última paraula.

La Sra. alcaldessa diu que la doctora és coneixedora d'aquesta controvèrsia i que cal 
recordar que ja fa anys que va rebutjar que portara el seu nom el centre de salut.

Prega que, abans de parlar, s'aprenga on s'han de demanar les coses i que el que ha de 
fer l'ajuntament és aprovar o denegar la proposta que presente la comunitat educativa.
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Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 
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I no havent-hi més assumptes que tractar, la Sra. alcaldessa va alçar la sessió, sent les 
vint hores cinquanta-set minuts, de tot el qual, com a secretari, dona fe.

 Document signat digitalment

Ayuntamiento en Pleno
Sesión ordinaria 
Fecha: 26/01/22

Siendo las veinte horas del día veintiséis de enero de 2022 se reunieron las personas que 
luego se relacionan, que representan más de un tercio del número legal de miembros de 
la  corporación,  bajo  la  presidencia  de  la  Sra.  alcaldesa,  Raquel  Ramiro  Pizarroso, 
asistida por el secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del acto, siendo 
el objeto la celebración de la sesión ordinaria del Ayuntamiento Pleno convocada para 
el día de hoy.

La sesión se desarrolla de manera telemática, debido a la situación sanitaria ocasionada 
por la pandemia de COVID-19, al amparo de la reciente modificación de la Ley 7/1985, 
de 2 de abril, publicada en el BOE el día 1 de abril de 2020, por la que se añade un 
nuevo apartado 3 al artículo 46 por el que, cuando concurran situaciones excepcionales, 
se autoriza la asistencia de los miembros de los órganos colegiados a las sesiones de los 
mismos de forma telemática, en los términos y condiciones especificados en dicha Ley.

Asistentes:
Alcaldesa:
Raquel Ramiro Pizarroso

Tenientas y teniente de alcaldesa:
Jesús Raga Ros
M. Carmen Laso Hernández
Irene Martínez Romero

Concejales y concejalas:
José Manuel Alberich Real 
M. Carmen Guara Miralles
Patricia Carmen Ruiz de León García
José Manuel Morales Calvo
M. José Amigó Laguarda
Rosa Isabel Bolaños Otero
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Carmen Montesinos Orts

Por la Sra. alcaldesa se declaró abierto el acto, pasando a tratar los diferentes puntos del 
orden del día.

1. Actas anteriores

Vistos  los  borradores  de las  actas  anteriores,  quedan aprobados  por  unanimidad los 
correspondientes a las siguientes sesiones:

- Acta del 24 de noviembre de 2021
- Acta del 19 de enero de 2022

2. Ratificación  Plan Local  de Gestión de  Residuos Domésticos  y  Asimilables 
(PLGRDA) de la Mancomunitat del Carraixet

En primer lugar, explica el asunto la Sra. alcaldesa.

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra la Sra. Ruiz de León, en representación 
del Grupo Popular, que dice que en la comisión informativa expresaron su preocupación 
porque este plan incrementara el gasto de la población en el impuesto de recogida de 
residuos, pero que han tenido acceso al estudio que les parece muy completo y que 
votarán a favor. 

En  el  mismo  sentido  se  manifiesta  la  Sra.  Bolaños,  en  representación  del  Grupo 
Compromís.

Seguidamente,  el  Sr.  Raga,  en  representación  del  Grupo  Socialista,  dice  que  de 
momento son unos objetivos conservadores que espera que se puedan ir aumentando y 
conseguir una economía circular.
 
La Sra.  alcaldesa dice que es necesario tener  estos planes para conocer la  situación 
actual y los objetivos a conseguir. Añade que se está haciendo un esfuerzo para que la 
ciudadanía pueda reciclar sin que se incremente el coste del servicio.

Pasado el  asunto a votación,  por unanimidad,  este  ayuntamiento en Pleno adopta el 
siguiente acuerdo:

Visto  que  el  Pleno de  la  Mancomunitat  del  Carraixet  en  sesión  celebrada  el  día  16  de  
diciembre de 2021 adoptó el siguiente acuerdo:

En relación con el expediente relativo a la elaboración y aprobación del Plan local de 
Gestión de  Residuos Domésticos  y  Asimilables  (PLGRDA)  realizado por  la  empresa 
adjudicataria  SEQUOIA GESTION AMBIENTAL SOCIEDAD LIMITADA con CIF 
núm  B40600009,  y  subvencionado  por  la  Excelentísima  Diputación  Provincial  de 
València por acuerdo del pleno de fecha 27 de mayo de 2021, denominado Plan Local de 
Gestión de Residuos Domésticos y Asimilables por importe de 13.612,50 euros.
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Y siendo que se  ha cumplido con las  obligaciones  de transparencia  y de publicidad, 
mediante la difusión a través de las redes sociales de los municipios y de la web de la 
Mancomunidad del Carraixet y con participación ciudadana, a través de la web con fecha 
4 de noviembre de 2021.

Con los siguientes enlaces instagram:
https://www.instagram.com/mancomunitatdelcarraixet/
facebook: https://www.facebook.com/mancomunitatdelcarraixet

Se propone la aprobación del siguiente acuerdo:

PRIMERO.- Aprobar el Plan Local de Gestión de Residuos Domésticos y asimilables 
(PLGRDA) de la Mancomunidad del Carraixet, subvencionado por la Excma. Diputación 
Provincial de València.

SEGUNDO.-  Presentar  el  PLGRDA al  público  con los  objetivos  y  los  compromisos 
establecidos en el plan.

TERCERO.-  Publicar  el  PLGRDA  en  la  sede  electrónica  de  la  Mancomunidad  del  
Carraixet https://www.mancocarraixet.es/  y en la web de los municipios que la forman.

CUARTO.-Dar traslado a la Diputación Provincial de València.

A la vista de todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:

PRIMERO. Ratificar el acuerdo del Pleno de la Mancomunitat del Carraixet de fecha 16 de 
diciembre  de  2021  de  aprobación  del  Plan  Local  de  Gestión  de  Residuos 
Domésticos y asimilables de la Mancomunitat del Carraixet.

SEGUNDO.  Dar traslado de este acuerdo a la Mancomunitat del Carraixet a los efectos 
oportunos

3. Aprobación Plan Estratégico de Subvenciones

La Sra.  alcaldesa cede  la  palabra a  la  Sra.  Laso,  como concejala  de Hacienda,  que 
explica que la Ley General de Subvenciones obliga a aprobar un plan estratégico de 
subvenciones que establezca los objetivos y unas líneas de subvenciones y explica los 
cinco objetivos estratégicos que se han establecido.

Abierta  deliberación al respecto,  las portavoces de los grupos Popular y Compromís 
manifiestan su conformidad con la propuesta, haciendo la Sra. Bolaños una observación 
sobre los fondos propios que figuran en el apartado de teleasistencia, lo que le explica la 
Sra. Laso.

El Sr. Raga dice que era un objetivo que aún no habían llegado a cumplir, por lo que 
está de acuerdo con la propuesta.

Finalmente, la Sra. alcaldesa felicita a la Sra. Laso por el trabajo realizado y pasa el 
asunto a votación, quedando aprobado por unanimidad el siguiente acuerdo:  
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Visto el Plan Estratégico de Subvenciones elaborado por este ayuntamiento para el periodo 
2022-2024  configurado  como  complemento  necesario  para  articular  la  concesión  de 
subvenciones, con respeto a los principios de transparencia y equilibrio presupuestario.

A la vista de ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:

Único.  Aprobar  el  Plan  Estratégico  de  Subvenciones  de  Bonrepòs  i  Mirambell  para  el 
periodo 2022-2024

4. Propuesta de la Diputación de Valencia para la atención de casos de muerte 
gestacional, perinatal y neonatal

En primer lugar, explica el tema la Sra. alcaldesa y lee la propuesta remitida por la 
Diputación de Valencia. 

Añade que hubieran querido que se aprobase por unanimidad, pero que no ha habido 
acuerdo entre los tres grupos municipales, por lo que se pasará a votación.

En primer lugar, toma la palabra la Sra. Ruiz que dice que, aunque no han querido que 
se aprobara como declaración conjunta, sí que entienden que habría que mejorar ese 
proceso de duelo, visibilizarlo y dotar de medios a los padres y madres para que puedan 
pasar  ese  duelo  así  como a los  profesionales.  Anuncia  que votarán  favorablemente, 
aunque no hayan querido pasar la propuesta de manera conjunta.

Seguidamente la Sra. Bolaños expresa su conformidad con la propuesta y dice que están 
siempre a favor de que la administración ayude a las madres que están padeciendo en 
estas situaciones tan complicadas.

Finalmente, el Sr. Raga anuncia el voto favorable de su grupo, que siempre están a favor 
de consolidar y mejorar  derechos, añadiendo que no entiende la negativa del Grupo 
Popular a presentarla como declaración institucional.

 Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el 
siguiente acuerdo:

PROPUESTA

PARA LA ATENCIÓN EN CASOS DE MUERTE GESTACIONAL, PERINATAL Y 
NEONATAL EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

La muerte gestacional, perinatal y neonatal se produce cuando el bebé muere dentro del 
vientre de su madre, durante el parto o al poco de nacer. Del mismo modo también 
alcanza la situación en la cual se produce una interrupción voluntaria del embarazo por 
cuestiones médicas tanto de la madre como del bebé. Esta situación, muy dolorosa para 
las madres y padres, ha sido y continúa siendo un tema con muchas dificultades para 
gestionarlo en nuestra sociedad, un tema tabú. Desgraciadamente continúa siendo en 
muchos casos un tema tabú, que muchas mujeres y hombres llevan en silencio, pero 
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también por la  falta  de procedimientos  y protocolos para poder garantizar  la mayor 
atención posible, tanto física como psicológica, y del desconocimiento por parte de la 
sociedad de la realidad que sufren estas familias; a lo que hay que sumar las carencias 
que  existen  en  la  regulación  laboral.  Se  producen  así  situaciones  en  las  cuales  las 
madres y padres no encuentran un reconocimiento que les permita  asumir el  luto,  y 
disfrutar de una recuperación física y psicológica ante la pérdida de su bebé.

El año 2008 se aprobó "la Estrategia de atención al parto normal en el sistema nacional 
de salud", pero en más de diez años no se ha aprobado otra Estrategia al ámbito estatal  
ni se ha actualizado la vigente, solo existe una revisión mediante un informe del año 
2012 que pose evidencia la más que necesaria actualización de los datos, objetivos y 
líneas estratégicas.
En los últimos años, algunos territorios han desarrollado nuevas estrategias o planes. 
Extremadura,  por  ejemplo,  desarrolló  en  2015  una  Estrategia  de  atención  al  parto 
normal, en la cual se incluyen protocolos de actuación y documentación que expone 
cómo tienen que ser las prácticas clínicas en los paritorios, para unificar los criterios de 
atención  a  las  maternidades  de  Extremadura,  según  la  evidencia  científica.  Esta 
Estrategia incluye directrices de actuación en todos los ámbitos y para todos los actores 
que intervienen.

Otros territorios cuentan también con guías específicas  de acompañamiento al  duelo 
gestacional,  perinatal  y  neonatal,  en las  cuales  contemplan  los  diferentes  supuestos, 
tanto el de muerte natural, como el de la interrupción del embarazo por problemas de 
salud de la madre o del hijo o hija. Lo que sirve como herramienta a las madres y padres 
que tienen que afrontar  este  proceso.  Como que las causas pueden ser diversas,  las 
necesidades serán también diferentes.

En el País Valenciano se aprobó una "Estrategia para la atención al parto normal en la 
Comunidad  Valenciana"  en  2009,  diez  años  después  es  necesario  actualizarla  para 
disponer de todos los indicadores de atención al parto que se necesitan para conocer 
completamente cuál es la situación actual en cuanto a los partos.

En el 2018 se aprobó la “Ley 8/2018, de 20 de abril, de la Generalitat, de modificación 
de la Ley 10/2014, de 29 de diciembre, de la Generalitat, de Salud de la Comunidad 
Valenciana”, donde se introdujeron modificaciones importantes en lo que respecta a la 
atención y tratamiento de las mujeres durante el embarazo, el parto, el puerperio y la 
lactancia.  El  Gobierno  del  Botánico  tiene  que  aplicar  todas  las  medidas  que  sean 
necesarios para hacer efectivos estos derechos.

La pandemia provocada por la Covid-19 puso de manifiesto la necesidad de actualizar y 
adoptar cuestiones relativas a la atención en el parto, para garantizar los derechos de 
madres, padres y sus niños, incluso en una situación de pandemia.

Por ello,  hay que revisar  la  estrategia  para la  atención a  los partos  para mejorar  la 
implementación de los derechos reconocidos en la reforma de la ley de salud y también 
porque cuestiones como la muerte perinatal tengan un tratamiento más especializado y, 
por ejemplo, contemple todos los momentos del proceso; desde la atención asistencial 
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de las mujeres  cuando están ingresadas en el  hospital,  que muchos casos se ven en 
situaciones tan dolorosas como las de tener que compartir habitación con otras madres y 
sus  bebés recién  nacidos,  hasta  el  seguimiento  sanitario  y psicológico  de los meses 
posteriores, para que no se encuentren desamparadas al volver a casa. Aquí es donde la 
formación de los profesionales cobra especial  relevancia,  tienen que actualizarse sus 
conocimientos y habilidades para modificar las rutinas asumidas para mejorar la calidad 
de la atención y evitar cualquier indicio de violencia obstétrica derivada de la carencia 
de atención especializada hacia las mujeres.

Y además, es imprescindible emprender una revisión en cuanto a las prestaciones por 
maternidad  y  paternidad  en  los  supuestos  de  muerte  perinatal.  Actualmente  para 
acogerse a una prestación por maternidad o paternidad en estos casos el bebé tendría 
que  haber  llegado  a  los  ciento  ochenta  días  de  gestación,  dejando  así  totalmente 
desprotegidas a madres y padres que sufren esta perdida en las semanas previas sin 
ningún derecho a acogerse a la prestación por maternidad y paternidad incluso cuando 
hablamos de cuestiones como por ejemplo haber pasado con las necesidades físicas que 
comporta la recuperación. Es por ello que la regulación de estas prestaciones tendría que 
poder ajustarse de manera proporcional en las semanas de gestación, puesto que, aunque 
no hayan llegado a los ciento ochenta días, madres y padres necesitan una recuperación 
tanto física como psicológica.

Por último, el conocimiento de los datos es imprescindible para diseñar las políticas; 
hay  una  gran  variedad  de  indicadores  que  son  fundamentales  conocer  para  poder 
garantizar una sociedad con partos donde se garanticen los derechos y el bienestar de las 
personas usuarias.

Por todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:

PRIMERO: que la Diputación de València inste al Consell a:

1. Llevar a cabo una evaluación de “La estrategia por la atención del parto normal 
en la Comunidad Valenciana“para analizar su implementación en el sistema sanitario 
valenciano,  así  como  valorar  la  necesidad  de  actualizarla  para  incorporar  aquellos 
derechos que se recogieron con la aprobación de la “Ley 8/2018, de 20 de abril, de la 
Generalitat, de modificación de la Ley 10/2014, de 29 de diciembre, de la Generalitat, 
de Salud de la Comunidad Valenciana”.

2. Establecer  en  colaboración  con  los  centros  y  establecimientos  sanitarios, 
mecanismos de cumplimiento para garantizar el desarrollo y aplicación de las medidas 
relativas a la asistencia sanitaria en el ámbito de la salud sexual y reproductiva de la 
mujer.

3. Incorporar a "la Estrategia para la atención del parto normal en la Comunidad 
Valenciana" la diferenciación de los distintos supuestos de muerte perinatal e incluso 
revisar las semanas que alcanza, como la interrupción del embarazo por enfermedad de 
la madre o el hijo o hija, para aplicar distintas medidas en función de las necesidades de 
las madres y los padres.
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4. Establecer mecanismos de coordinación entre el personal facultativo y el centro 
de salud correspondiente para los casos de muerte gestacional, perinatal y neonatal, con 
el objetivo de dar la mejor atención psicológica de madres y padres durante todo el 
proceso de muerte perinatal, aborto o interrupción de embarazo en caso de enfermedad 
letal  grave  o  peligro  por  la  salud  de  la  madre  estableciendo  una  conexión  con  la 
atención primaria para garantizar un seguimiento en la recuperación física de la madre y 
en la recuperación psicológica de las madres y los padres.

5.         Actualizar y garantizar el acceso a los datos hospitalarios de atención al parto,  
exigiendo el cumplimiento de los indicadores de calidad establecidos en la Estrategia de 
atención al parto normal en la Comunidad Valenciana”.

SEGUNDO: Instar al Gobierno de España a tomar las medidas legislativas necesarias 
para reformar la regulación de las prestaciones de maternidad y paternidad en cuanto a 
los supuestos de muerte perinatal  para establecer  su aplicación de manera gradual y 
proporcional  en  las  semanas de embarazo,  garantizando así  que  todas  las  madres  y 
padres podrán disponer de un tiempo de recuperación física y psicológica después de 
una situación de muerte gestacional, perinatal y neonatal con el objetivo de garantizar su 
recuperación y de reconocer el derecho tanto de la madre como del padre.

TERCERO: Instar  al  Gobierno  de  España  a  incluir  las  recomendaciones  de  "la 
Estrategia para la atención al parto normal" en los contenidos de la formación MIR y la 
formación  EIR  de  especialidades  de  obstetricia-ginecología,  pediatría  y  formación 
continuada.

CUARTO: Colaborar con los municipios que lo soliciten en la creación de espacios 
para el duelo en las ciudades, pueblos o cementerios municipales, para dar visibilidad en 
la muerte gestacional, perinatal y neonatal.
 
QUINTO: Conmemorar cada 15 de octubre en los ayuntamientos el día del recuerdo 
del duelo perinatal.

SEXTO: Dar traslado de los acuerdos al Consell y a los ayuntamientos de la provincia.

5. Inicio tramitación expediente de solicitud del CEIP Mare de Déu del Pilar de 
cambio de nombre del centro escolar

En primer lugar,  la Sra.  alcaldesa  explica el  tema y dice que el  Consell  Escolar  ha 
aplazado la votación sobre este tema, por lo que solamente se puede dar cuenta de que 
está abierta la tramitación del expediente, por lo que este punto queda sobre la mesa.

6. Informes de Presidencia

La Sra. alcaldesa informa de los siguientes asuntos:

- Resoluciones de Alcaldía: 
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2021-0075 a 2021-0090
  2022-0001 a 2022-0003

COLOCACIÓN DEL KIOSCO
Se ha procedido a la colocación de un quiosco digital en el hall del ayuntamiento, que 
servirá para agilizar  muchas  de las gestiones  que se realizan como inscripciones  de 
escuela deportiva, alquiler de pistas en el polideportivo, pago de paellas, calderas etc.
Se está a la espera del tpv virtual para esta aplicación y os informaremos de su puesta en 
marcha en breve.
SANIDAD
Seguimos en un nivel 3 de alerta El pico, dar los datos. Llegamos a 79.
Explicar que se ha vuelto a solicitar un enfermero/a y un auxiliar administrativo para la 
ampliación del servicio del consultorio auxiliar de Bonrepòs i Mirambell.
Hoy en día nos han otorgado una persona que realiza las funciones de rastreador para 
ayudar a controlar los positivos y sus contactos.
Se ha empezado a vacunar la tercera dosis a los mayores de 40, los cuales tienen que 
ponerse en contacto con el ambulatorio de Almàssera para coger cita.
Niños y edades.
TORRES ELÈCTRIQUES
Como habréis  podido observar  se  produjo la  retirada  de las torres  eléctricas  que se 
encontraban frente al ayuntamiento, (ue8, ue9, ue10, ue11) con el que la electricidad 
que llevaban ya va bajo tierra y el rechazo que ha producido el no tenerlas y la reforma 
integral del parque.
ESCUELA DEPORTIVA
Ya está en funcionamiento y con una gran acogida, la empresa adjudicataria ha sido una 
empresa del municipio, reactivate
PARQUES Y JARDINES
Hormiguitas:  Aquí  como ya  habréis  visto  se  ha  colocado  un  pavimento  de  caucho 
continúo, se ha procedido a la reparación de todos los elementos que lo componían, 
ahora se colocará la fuente nueva, se han pintado los bancos y los cenadores de madera 
y se ha pintado el pavimento, por lo cual quedará concluido la reforma integral que os 
he comentado.
Siguiendo con los parques, empezamos la reforma del parque de la Plaza San Fernando, 
el cual también se hará integral, dentro de nuestro plan de mejoras de parques y jardines 
que continuará en este año, tanto suelo como reparación de elementos y colocación de 
nueces.
ALUMBRADO PÚBLICO
Dentro del plan de mejoras del alumbrado público hemos empezado por los puntos que 
estaban en peor estado, Plaza San Vicente, un primer tramo de Pintor Lluch y la parte 
entre  Bulevar  de  la  Generalitat  y  calle  Ermua,  en  el  cual  faltaba  iluminación,  las 
próximas actuaciones serán seguir Pintor Lluch, Bulevar etc.
Hemos conseguido detectar tres averías en la parte de doctor Fleming con Pintor Lluch, 
las cuales han sido muy costosas de encontrar porque el fallo no era constando, al final 
los técnicos han decidido cambiar tres tramos de cable defectuosos.
En la parte de bulevar que ya se ha cambiado, el estudio que se hizo por parte de la 
empresa fue que, al cambiar las farolas, tanto el palo como la parte de arriba iban a 
hacer innecesario las farolas de frente a estas, pero no hemos procedido a su retirada 
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encara  porque queremos  estudiar  bien  esa parte,  ahora que  ya están colocadas  para 
cerciorarnos que hay suficiente luz.
También se ha conseguido reparar los focos del campanario, que ya están colocados y 
en funcionamiento, los cuales se tuvieron que desmontar y llevarlos a reparar.
FIESTAS
Hemos  podido  realizar  en  estas  pasadas  fiestas  navideñas,  algunos  actos,  como  la 
cabalgata,  escuela de navidad, visita de papa Noel, santo silvestre, etc. dentro de las 
restricciones sanitarias en las cuales nos encontrábamos.
BONO ORO
Por  cuarto  año  consecutivo,  hemos  renovado  el  convenio  de  colaboración  con  el 
Ayuntamiento de València porque podáis renovar vuestro BONO ORO de la EMT o 
daros de alta en el servicio acudiendo en nuestro ayuntamiento.
50/50
Nuestro pueblo es un ejemplo en materia de eficiencia energética gracias al desarrollo 
del programa 50/50 al CEIP Virgen María de Pilar.
El 29 de noviembre recibimos la visita del consejero de Educación, Vicent Marzà, que, 
junto a la diputada de Medio Ambiente, y vicepresidenta de diputación M. Josep Amigó 
comprobaron de primera mano cómo trabajan nuestros niños en este proyecto.
Hoy de hecho hemos tenido una reunión por balance con diputación. el Día Mundial de 
la Educación Ambiental,
EMPLEO
La directiva de la Asociación de comerciantes y empresarios de Bonrepòs i Mirambell 
se ha renovado y ya hemos tenido una primera reunión de presentación después de la 
cual  cosa  nos  pondremos  en  marcha  con  un  planning  de  trabajo  para  ofrecer  toda 
nuestra ayuda , agradecer aquí todo el esfuerzo, trabajo y compromiso de la anterior 
directiva que ha sido encomiable,  muchísimas gracias,  En Diciembre de 2021 ya se 
consiguió por primera vez que ni haya menos parados que en Marzo de 2020, antes de 
empezar  la  pandemia.  Estamos por un buen camino,  creemos en esto y es  por  este 
motivo que uno del perfil que hemos pedido en los programas de personal, e-COVID, 
etc es una ADL, además de la que tenemos a ayuntamiento porque así trabajaremos 
más,  incluido  al  fomentar  el  desarrollo  local  con  las  empresas  que  formen  nuestro 
municipio.
El jueves 3 de febrero, Bonrepòs i Mirambell acogerá un Punto Móvil LABORA con 
atención al  público de 10.00 a  18.00 h en la  calle  Marià Benlliure n.º  12 (enfrente 
Ayuntamiento)
El  servicio  contará  con  un  autobús  adaptado  para  prestar  atención  personalizada  a 
cualquier  vecino o vecina interesados.  Con el  fin de mejorar la empleabilidad de la 
ciudadanía, en este espacio se informará y orientará sobre ofertas de ocupación, cursos 
gratuitos  de  formación,  orientación  laboral,  renovación  del  DARDE,  mejora  de  la 
demanda de ocupación, etc.
En  este  tema,  de  desocupación  Nuestro  municipio  ha  disminuido  en  casi  un  11% 
respecto al año pasado.
 A diciembre de 2020, nuestro municipio contaba con 271 personas al paro, mientras 
que al mismo mes de 2021 había 242 inscritas en los servicios públicos de ocupación.
ECOVID 2021 
-1 persona contratada como Oficial de obra
-1 persona contratada como Auxiliar Administrativo
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-1 persona contratada como TAG
Este programa que está dirigido a la contratación de personas desocupadas de al menos 
30  años  está  subvencionado  por  parte  del  Servicio  Valenciano  de  Ocupación  GVA 
Labora,  en  el  marco  del  Programa  Operativo  del  Fondo  Social  Europeo  de  la 
Comunidad Valenciana (Avalamos Experiencia Plus)
EMDONA 2021
-2 personas contratadas como Auxiliar Administrativo
-1 persona contratada como Monitora Deportiva 
Este  programa  que  está  dirigido  a  la  contratación  de  mujeres  desocupadas  está 
subvencionado por parte del Servicio Valenciano de Ocupación GVA Labora,  en el 
marco del Programa Operativo del Fondo Social Europeo (FSE)
EMPUJU 2021
-1 persona contratada como ADL (Agente de desarrollo local)
-1 persona contratada como Auxiliar Administrativa
-2 personas contratadas como Peones de Obra 

Este programa dirigido a la contratación de personas desempleadas menores de 30 años 
está subvencionado por LABORA y cofinanciado por el Fondo Social Europeo (FSE)
EMCORP 2021 
-1 persona contratada como Auxiliar Administrativo
-1 persona contratada como Obrero Oficial 1ª-2ª 
Este programa está destinado a la contratación de personas desocupadas de al menos 30 
años; subvencionado por LABORA y cofinanciado por el Fondo Social Europeo (FSE)
PILOTA
Torneos….
Hemos finalizado cómo habréis visto el grafiti en honor de Paco “El Genovés “en la 
pared del trinquete, visita del hijo….
EDIFICANDO
Sobre  el  Plan  Edificante,  se  le  requirió  toda  la  documentación  a  la  empresa 
adjudicataria,  la cual  es SOGESER, y seguimos a la espera que Conselleria  lleva  a 
licitación las aulas prefabricadas para determinar el comienzo de la obra, estamos en 
contacto permanente, sabemos que el presupuesto anual ya está aprobado y a que en 
breve se pondrá en marcha esta licitación.
TURISMO CARRAIXET
El miércoles 19 estuvimos en futuro para presentar las novedades de destino, Ruta de 
avistamiento  de  pájaros,  guía  cicloturista  y  el  estreno  del  sistema  de  señalización 
inteligente,  entregamos  en  turismo gastronómico,  nuestra  guía  probamos  La  huerta, 
donde mantenemos el  producto agrícola como protagonista,  se realizó también en el 
show cooking por parte del restaurante El rincón de Meliana una paella de hígado de 
buey.
ACERAS DE GABRIEL ESTEVE
Ya se ha finalizado la obra de las aceras de Gabriel Esteve, donde se ha canalizado un 
tubo para la fibra óptica, se ha reparado la acera y se ha hecho la accesibilidad al parque 
de los paelleros  con la  subvención que solicitamos en la  IVACE para la  mejora de 
polígonos.
ASFALTADO 
EL JUEVES FRESADO Y EL VIERTNES ASFALTAN LUNES PINTAN
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CEMENTERIO
Están adjudicadas  las  obras  y empezarán  durante  el  mes de febrero,  se  ampliará  la 
cantidad de 16 nichos individuales y 40 columbarios.
ESCUELAS DEPORTIVAS
Se adjudicó y se firmó el contrato con la empresa Reactívate de Bonrepòs i Mirambell, 
que es la que coordinará todas las actividades ofrecidas desde el Ayuntamiento para la 
Escuela Deportiva, ya se han formado los grupos y ya se han empezado las actividades.
PAPELERAS
Se han colocado papeleras por todo el municipio, tanto las que hemos comprado desde 
la Mancomunidad y el Ayuntamiento, aparte se procederá a la renovación de todas las 
fuentes del municipio.
CUARTEL MILITAR
En las inspecciones continuadas que se realizan, observamos una grieta en el tabique 
donde estaban colocados los escombros, y como no se podía valorar sin apartarlos, se ha 
hecho esta tarea y ahora se procederá a tabicar los vacíos de la fachada que existen.
PROYECTO TUBERIA CALLE MAYOR
Se están realizando los pliegos para la adjudicación de la obra.
PISCINA
Se está programando la valoración de todas las acciones que se llevarán a cabo en la 
piscina municipal a partir de septiembre próximo.
BICIS DE LA MANCO
Ya está en marcha el nuevo servicio de bicicletas con los cuales podremos movernos de 
manera sostenible y segura entre Bonrepòs i Mirambell, Alfara del Patriarca, Vinalesa y 
Foios. Además del resto de lugares donde tengan mi bici, por ejemplo, Mislata
Quart de Poblet
Xirivella
Alaquàs
Aldaia
Torrent
Alboraya
Meliana
TRASERAS MIRAMBELL
En este tema y al ver que después de que el Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell  
había cumplido con su parte del compromiso para el cambio del lastre en la parte del 
barranco  que  mujer  en  Mirambell,  volví  a  ponerme  en  contacto  con  Roser  Obrer, 
Directora general de Obras Públicas, Transporte y Movilidad Sostenible para el hecho 
que  indicará  cuando  se  procedería  a  la  colocación,  estaban  a  expensas  de  la 
confederación hidrográfica para el hecho que dieron el ok y como que es a nosotros a 
quien  más  nos  interesa  evidentemente  solucionarlo  me  puse  en  contacto  con  el 
presidente de la confederación el señor miguel Polo ,que ha contestado esta semana que 
esa autorización se resolvería en breve.
ARBOLADO
PLANTADO DESDE NUESTRO PRESUPUESTO, FALLA GABRIEL ESTEVE, ASI 
COMO ARBUSTOS EN JARDINES, FINAL DE MES LA MANCO
Se ha procedido
CHEQUE BEBÉ
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Las familias de Bonrepòs i Mirambell de nacidos, adoptados o acogidos entre el 1 de 
diciembre  de 2020 y el  30 de noviembre de 2021, siempre que los padres,  madres, 
adoptadoras o acogedores estuvieron empadronados en Bonrepòs i Mirambell más de 6 
meses lo han podido solicitar.
17 solicitudes
BECAS COMEDOR
Han presentado 59 solicitudes, Y ahora se publicará el listado de admitidos y no para 
que las familias puedan sur-sanar.

PMUS
Hemos  hecho  el  proceso  de  exposición  pública  y  ahora  le  daremos  traslado  a 
Conselleria para saber si tiene impacto ambiental, cuando nos diga que está todo bien 
irá a pleno, se os pasa
Ha hecho una recogida voluntaria de residuos por la huerta y el barranco del Carraixet 
organizada perla concejalía de medio ambiente.
PRESUPUESTO
Se aprobó en el pleno extraordinario del pasado 19 de enero el presupuesto para 2022, 
que asciende a 4 millones de euros.
En estas cuentas se han incrementado, entre otras, las dotaciones para la contratación de 
personal y las destinadas a políticas sociales
CÁMARAS PAELLEROS
El parque de los Paelleros cuenta ya con cámaras de videovigilancia con el objetivo de 
evitar actos vandálicos y garantizar la seguridad de los visitantes.
Sobre  el  Comunicado  del  Ayuntamiento  de  Bonrepòs  i  Mirambell  ante  los  actos 
vandálicos acontecidos en las últimas semanas. 
El  Ayuntamiento  de  Bonrepòs  i  Mirambell  extremará  la  vigilancia  en  el  término 
municipal para evitar que se reproduzcan los actos vandálicos vividos en los últimos dos 
meses, en los cuales se han quemado un total de 13 contenedores. 
Quiero comentaros que evidentemente ya habían tomado por parte de la policía y del 
suyo acciones para garantizar la seguridad mucho antes evidentemente, pero no tiene 
sentido que se publicitan estas cosas, en cuestiones de dispositivos, colaboraciones etc. 
OMIC
Quiero recordaros que la oficina de la OMIC (Oficina Municipal  de Información al 
Consumidor) visita Bonrepòs i Mirambell,  dos miércoles en el  mes, el  primero y lo 
tercero.

7. Informes órganos supramunicipales

- La Sra. Laso informa sobre la asamblea del Consorcio Provincial de Bomberos
- La Sra. Montesinos informa sobre la asamblea del Consorci Consell Horta de 

València
-  La Sra. alcaldesa informa sobre la asamblea del Consorci Pactem Nord

8. Ruegos y preguntas

La Sra. Bolaños pregunta sobre la queja de algunas personas mayores que tienen que 
pagar la actividad de baile cuando anteriormente era gratuita. Le informa el Sr. Raga. El 
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Sr. Alberich aclara que el baile de los jubilados continúa siendo gratuito, que el que se 
paga es el de la escuela deportiva.

La Sra. Amigó pregunta sobre la intervención en el antiguo cuartel militar de la que ha 
informado la Sra. alcaldesa anteriormente,  ya que siempre se ha dicho que, si no se 
trataba de una ruina inminente, el ayuntamiento no podía intervenir. Le responde el Sr. 
Raga que solamente se van a tapar los huecos para que nadie pueda acceder al interior, 
que está especificado en el informe que les hará llegar.

La Sra. Ruiz de León pregunta al Sr. Alberich, como miembro del Consell Escolar, por 
el aplazamiento de la votación del cambio de nombre del colegio, el Sr. Alberich le 
explica que, debido a la controversia suscitada por el asunto, se decidió posponerlo para 
poder informar mejor a las familias. Quiere aclarar que desde el ayuntamiento nunca se 
ha intentado politizar cambio de nombre.

La Sra. Bolaños dice que su grupo siempre ha apoyado las decisiones de la comunidad 
educativa y que les sabe muy mal que el nombre de la doctora Lluch esté en boca de 
todos. A lo que el Sr. Alberich responde que en el Consell Escolar hay unanimidad de 
criterio, que ahora lo que quieren es explicar el porqué y de qué manera se cambia el 
nombre del colegio. 

La Sra. Amigó abunda en lo dicho por la Sra. Bolaños y dice que también se valoró 
poner el nombre de Pilar Vicente, la directora que murió hace unos años. Añade que no 
se debe hacer de estos temas política partidista utilizando el nombre de la doctora Lluch 
y que la comunidad educativa tiene la última palabra.

La Sra. alcaldesa dice que la doctora es conocedora de esta controversia y que hay que 
recordar que ya hace años que rechazó que llevara su nombre el centro de salud.
Ruega que, antes de hablar, se aprenda dónde se deben pedir las cosas y que lo que tiene 
que hacer el ayuntamiento es aprobar o denegar la propuesta que presente la comunidad 
educativa.

Y no habiendo más asuntos que tratar, la Sra. alcaldesa levantó la sesión,  siendo las 
veinte horas cincuenta y siete minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe.

 Documento firmado digitalmente
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